
Ali bodo tudi leta 2000 naše
hribovske domačije
oskrbovali s pitno vodo
kašeljski gasilci?

Smo sredi širokih razprav o osnutku dolgo-
ročnega plana občin in mesta Ljubljana za ob-
dobje do leta 2000. Snujemo torej čimbolj urav-
notežen načrt našega skupnega razvoja do
konca tega stoletja, upoštevajoč prostorske,
demografske, ekološke, gospodarske in še vse
druge možnosti, z željo po čimvečji skladnosti in
enakomernosti porazdelitve dobrega in slabega.
Prav bi bilo, da bi pri snovanju »ostali na zem-
Iji«, kol se temu reče, in od leta 2000 ne priča-
kovali več, kot je v naših močeh. Zato bi bilo
dobro, ko bi se v obravnavah spomnili tudi na

take lokalne podrobnosti, kot je oskrba hribov-
skih domačij s pitno vodo z gasilskimi cisterna-
mi.

Kašeljsko prostovoljno gasilsko društvo je
lani opravilo nad 300 voženj vode s svojo d-
sterno v naše hribovske domačije. Vodnjaki pa
niso presušeni le v letnem obdobju, vode pri-
manjkuje tudi sedaj pozimi in dostava je sedaj v
velikih primerih nemogoča. Ali bo leta 2000 še
prav tako?
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